
20191010 sammanfattning av styrelseprotokoll 

• Utbildning i hjärt-/lungräddning för medlemmarna ska genomföras snarast.
• Inspirationsträffar har genomförts för distriktets ordförande, sekreterare, kassörer, 

mediaansvariga, trafikansvariga. Trafikgruppen undersöker om det är möjligt att fler får 
prova på halkkörning på halkbanan i Falun. Fler träffar för verksamhetsansvariga kommer 
att hållas. Det har varit givande träffar i alla grupper som fått utbyta erfarenheter från andra 
föreningar i distriktet.

• En träff för reseansvariga har hållits på ms Birka. Många ideer kläcktes. Vi konstaterade att 
föreningarna måste samarbeta för att kunna genomföra resor som kräver buss.

• Styrelsen kommer att genomföra en utbildning kallad ”Att arbeta i styrelse”. 
• Bidrag har sökts från distriktet till månadsträffen i november då föreningen 

uppmärksammar och firar förbundets 80-årsjubileum. Då blir det mingel, föredrag av Ann- 
Britt Grunewald, SPF-tårta och mycket mer.

• Ett par förslag till ändringar av förbundets stadgar har skickats in till distriktet. 
• Kommunen har inte längre något BRÅ (Brottsförebyggande råd). 
• En resekommitte bör finnas i distriktet. Frågan tas upp på kommande ordförandekonferens.
• Problem med att få ut information till föreningens medlemmar diskuterades. Infogruppen 

arbetar vidare med detta.
• Ekonomin är god. 2 nya medlemmar har tillkommit. 
• Avslutningen på Roddens hus maj-19 gick med förlust. Nytt alternativ söks för våren 2020.
• Styrelsen behöver fler medarbetare. Valberedningen arbetar med detta och konstaterar att 

det är mycket svårt att engagera medlemmar till detta arbete som ändå kan ge så mycket 
tillbaka. Prova du med!

• Månadsträffen i oktober har temat ”Tandvård och hälsa” med mingel, provsmakningar och 
tips av experter inom läkar- och tandvård. 

• Styrelsemöten 2020: 14/1, 11/2, 10/3, 14/4, 19/5
• Månadsträffar 2020: 21/1, 18/2, 17/3, 21/4, 26/5
• Mat och prat på Tegera: 31/1, 24/2, 31/3, 29/4, 27/8, 25/9, 26/10, 24/11
• BRÅ-verksamhet inom kommunen finns för närvarande inte.
• Finns det alternativ till Sveasalen? Det är en dyr lokal och kom gärna med andra förslag. 

Lämnas till styrelsen.

           
            Gunilla


